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Mødereferat 
 

06-05-2014 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: 
Peter Von der Fehr 
(PF) 

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent:  Ordstyrer: PF 

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Pia Nielsen (PN), Annelise 
Ørnbo (AØ), Ejd.meste Jesper Jensen (JJN) 

Referat 

Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Da der ikke var beslutninger ved sidste møde, er der ikke lavet referat, og derfor er der intet at 
godkende. 

 

Punkt på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

Intet at berette. 

Punkt på dagsorden Ejendomsmester orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Jernramme v/trappeudgang til svalegang skal males/behandles. Arbejdet foregår med lift. JJN 
indhenter tilbud, og får lavet en prøve. 
Efter indhentning af tilbud på resterende trapper ønsker bestyrelsen, at JJN går videre med 
arbejdet. 

 JJN informerede om manglende service og deraf følgende kreditnota fra Otis i forbindelse med 
stormfloden i 2012. 
Vi har i skrivende stund modtaget kreditnota pålydende kr. 3.000,-, hvilket ikke er acceptabelt. 
Bestyrelsen ønsker derfor at JJN kontakter juridisk afdeling i DAB, og forhører sig om hvor vi 
står. Endvidere ønsker bestyrelsen at kontrakten med Otis bliver revurderet. 

 JJN starter op med at få malet institutionerne udvendigt. 

Punkt på dagsorden  Komfurudskiftning – status 

Diskussion/Beslutning:  

 Projektet er i fuld gang. Yderligere info oplyses senest på næste afdelingsmøde den 27. maj 
2014. 

Punkt på dagsorden Skovtur for pensionister 2014 - Evaluering  

Diskussion/Beslutning:  

 Det er besluttet at afkorte tiden på skovturen på opfordring fra deltagerne.  

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

Næste møde er d. 3. juni 2014  

 


